
Telefonmöte SBHS styrelse 20190109 

Närvarande: Lena , Hasse, Marie, Ove, Ulla, Ronny. 

Öppnande 

Lena öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

Godkännande av dagordningen 

Val av justerare, jämte ordförande, valdes Hasse att justera protokollet 

Justering av föregående protokoll 

Ok 

Inkommande skrivelser 

Fråga från SBaK NordÖstra om deltagare vid Tullgarn den 24-26/5. Ronny kan närvara en dag av 

dessa 

Utgående skrivelser 

Inga 

Ekonomi 

Plussgirot: 53 429,34 kr.  Kassan: 7675,50 kr 

 Medlemmar. Dec 2018. 189 st Fullbet. 29 st Familj. 22 Prov, = 240 st medlemmar 

                         Jan 2019.  188 st Fullbet.  30 st Familj. 22 Prov.= 240 st medlemmar     

Kostnad för webmaster sponsras av Hans Andersson. Marie ordnar med en faktura. 

Ordförandemötet den 3 februari 2019 

Lena önskade att vi skickar två delegater och att kostnader för en person tas av SBHS. Beslut togs att 

detta var ok. 

Hemsidan 

Marie påpekar att material har försvunnit ur ”arkiv” och att länkar har slutat fungera.  

Vi har fortfarande problem med hemsidan när det gäller att komma in på dom ”låsta” dokumenten 

som kräver inloggning. Detta beror på en uppdatering av domänen. Lena följer upp med webmaster. 

Övriga frågor 

-Frågor angående Tånga och att vi kommer att byta till Mässen 

-Ove kontrollerar med samma leverantör av mat som 2018 

-Vi behöver besluta vilken föreläsare vi vill anlita till Ras/Avelsmöte 

-Lena kontaktar Pekka på SKK ang. Agrias Breeders profil.   

-Reservdomare? 

-Inför utställningen 2021 ska vi kontrollera om vi ska byta plats. Ronny kontrollerar två nya platser i 

Mellansverige 

-Hasse meddelar att 2 800 kr kom in till Hundstallet från intäkter av montern på Älvsjömässan 

Nästa möte 

Den 13 februari 2019 kl 19:00 

/Ronny 

 

Justerat                                                                                             Justerat 

 


